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Az ülés helyszíne: Budapest, Erdészeti
Információs Központ (Budakeszi út
91.)

Jelen vannak:
Elnökség: Zambó Péter elnök, And-

résiné Ambrus Ildikó, Kiss László és
Mocz András alelnökök, dr. Oroszi
Sándor SZB elnök, Dobre-Kecsmár
Csaba, Köveskuti Zoltán, Spingár Pé-
ter, Szabó Tibor József és Szentpéteri
Sándor régióképviselõk (10 fõ).

Tanácskozási joggal: Bak Julianna
EB elnök, Nagy László EL fõszerkesz-
tõ, dr. Sárvári János, a Könyvtár õre,
Elmer Tamás projektfelelõs

Az ülést megnyitva Zambó Péter el-
nök köszöntötte a megjelent elnökségi
tagokat, meghívottakat. Megállapította,
hogy az elnökség 10 fõvel határozat-
képes. A jegyzõkönyv vezetésére
Szentpéteri Sándort, a hitelesítésre Kö-
veskuti Zoltánt és Szabó Tibor Józsefet
kérte fel, majd ismertette a napirendet.
Fentieket az elnökség egyhangúan el-
fogadta.

Az elsõ napirendi pontban Szentpé-
teri Sándor ügyvezetõ igazgató az Or-
szágos Erdészeti Egyesület 2019. évi
tagdíjainak megállapítására vonatkozó
javaslatát ismertette. 2018 év végén
szükséges megállapítani a 2019-tõl ér-
vényes egyesületi tagdíjakat, amelyek
az Alapszabály részét képezik. A ren-
des tagok tagdíjait a küldöttgyûlés ha-
tározatban állapítja meg. A tagdíjakról
írásban kiküldött elõterjesztés alapján
a 2018. november 28-i budapesti Köz-
gyûlésen szavaznak a küldöttek. A
2013–2017 közötti infláció mértéke, va-
lamint a jelenleg rendelkezésre álló
elõrejelzések alapján a 2019. évi 3%
körül várható a fogyasztói árindex éves
változása a tagdíj vonatkozásában már
érvényesíthetõ, így a javasolt tagdíj a
korábbi kismértékû változások elmara-
dását is tartalmazza. Az elnökség az
elõterjesztést megvitatta és a követke-
zõ döntést hozta:

25./2018. (11. 23.) elnökségi
határozat: Az elnökség javasolja
a küldöttgyûlésnek, hogy a 2019.
január 01-tõl érvényes tagdíjakat
a következõk szerint állapítsa
meg: aktív dolgozók tagdíja évi

10 000 Ft; nyugdíjasok tagdíja évi
4000 Ft; kedvezményes (határon
túli, tanuló, gyes-gyed, munka-
nélküli) tagdíj évi 1600 Ft.

A szavazáson jelen van 10 fõ
elnökségi tag. Szavazatok: 10
igen, 0 tartózkodás, 0 nem.

Második napirendi pontban Szent-
péteri Sándor ügyvezetõ igazgató be-
számolt az Egyesület EU 2016/679. szá-
mú Általános adatvédelmi rendeletnek
(GDPR és a 2011. évi CXII. törvény-
nek) való megfelelése érdekében tett
lépésekrõl. A szabályzatok, tájékozta-
tók, iratminták, adatbázisok GDPR ren-
delet rendelkezéseivel összhangban
való megfelelésének helyzetérõl. Az
Egyesület 2018. július 12-én szerzõdést
kötött a Vagyonbank Befektetési és Va-
gyonkezelõ Kft.-vel, az EU 2016/679.
számú Általános adatvédelmi rendelet-
nek, azaz General Data Protection Re-
gulation (továbbiakban GDPR)-nak és
a hatályos Információs önrendelkezési
jogról és az információszabadságról
szóló 2011. évi CXII. törvénynek való
megfelelésre. A GDPR konformitás fel-
mérését célzó átvilágítás megtörtént, a
szükséges dokumentumokat a Vagyon-
bank Kft. elkészítette. A legnagyobb fel-
adat a tagnyilvántartásban szereplõ
adatok jogszerû nyilvántartása és en-
nek érdekében a tagnyilvántartó adat-
lap is kiegészítésre került. Ezeket a tag-
sággal kell kitöltetni és a titkárságra
megküldeni. Ebben a munkában a ré-
gióképviselõk segítõ közremûködését
kéri. Bak Julianna EB elnök javasolja a
túlzott adminisztráció és postaköltség
csökkentése érdekében az elektroni-
kus adatbekérés lehetõségét. A legjobb
megoldás érdekében a Vagyonbank
Kft.-vel a titkárság egyezteti a legegy-
szerûbb megoldás lehetõségét.

Harmadik napirendi pontban Nagy
László fõszerkesztõ az egyesületi hon-
lap arculatának, mûködtetésének meg-
újítására a kor követelményeinek való
megfelelésére vonatkozó tervezetet
mutatta be. A 6 éve készített és azóta
folyamatosan üzemeltetett központi
honlap megérett mind technikailag,
mind admin, mind arculati alapon,
mind felhasználói oldalról a megújítás-
ra. A webfejlesztések területén 6 év na-

gyon sok idõ, menet közben ugyan
megpróbáltunk megfelelni a megválto-
zott igényeknek, számos utólagos mó-
dosítás történt, de az admin, WCMS
önmagában már 10 évnél is régebbi,
így bõven cserére érett. Ráadásul hon-
lapcsaláddá nõttük ki magunkat, így a
többi tematikus honlapunk mûködte-
tése is optimalizálást, egyszerûsítést kí-
ván (lásd Év fája). 

26./2018. (11. 23.) elnökségi
határozat: Az elnökség egyetért
a honlap fejlesztésével, megújítá-
sával, amelyre a forrás rendelke-
zésre áll és a munkák koordiná-
lásával megbízza Nagy László
fõszerkesztõ urat. A honlap elké-
szítésének határideje 2019. janu-
ár 31.

A szavazáson jelen van 10 fõ
elnökségi tag. Szavazatok: 10
igen, 0 tartózkodás, 0 nem.

Negyedik napirendi pontban Lomniczi
Gergely az Indigo Communication Kft.
stratégiai igazgatója számolt be az Egye-
sület 2018. évi kommunikációs esemé-
nyeirõl, eredményeirõl, amely kiemelke-
dõen eredményes volt az erdészeti
ismeretterjesztés területén. Az Agrármi-
nisztérium támogatásával az Országos
Erdészeti Egyesület számos szemléletfor-
máló kampányt valósított meg, amelyek
a korábbi években nem látott mértékben
jutottak el a lakossághoz, és aktivizálták
a nagyközönséget. Tavasszal az Erdõk
Világnapjától (március 21.) a Föld Nap-
jáig (április 22.) tartott a klímaváltozás és
az erdõk kapcsolatát bemutató kam-
pány. Nyolc üzenetben mutattuk meg az
erdõk szerepét a klímaváltozás negatív
hatásainak csökkentésében. Az üzenete-
ket tartalmazó rádióspotok összesen 74
alkalommal jelentek meg a Petõfi és a
Sláger Rádióban, üzenetenként átlagosan
405 ezer fõs eléréssel. A közösségi mé-
dia kampányhoz 50 Facebook-oldal csat-
lakozott, összesen 530 ezer követõvel.
Az egyes posztok átlagosan 156 ezer em-
berhez jutottak el. Ez volt az erdészeti
ágazat elsõ közösségi médián alapuló
kampánya, ami jelentõs sajtóérdeklõdést
is generált.

A klímaváltozással kapcsolatos kam-
pánnyal egy idõben indult, és ugyan-
ezt a témát dolgozta fel a középiskolá-
soknak szóló online erdõismereti
vetélkedõ, a „Fedezd fel az öröksé-
ged!” 2. fordulója, amin 161 háromfõs
csapat vett részt.

A tavaszi lombfakadás után indult a
Fa Book erdei fahatározó applikációt be-
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harangozó kampány. Az applikációt
több mint 20 ezren töltötték le, a közös-
ségi médiában a kapcsolódó kvíz mint-
egy 500 ezer embert ért el. A téma jelen-
tõs sajtóérdeklõdést is generált, 87
helyen jelent meg a fejlesztést és annak
célját bemutató közlemény. Október 1-
jén az Erdõk Hete nyitórendezvényén
került bemutatásra A növekvõ erdõk nyo-
mában címû ismeretterjesztõ film. A 37
perces alkotás a magyarországi erdõtele-
pítések 100 éves történetét dolgozza fel
a fiatal korosztálynak szóló képi világ-
gal. Az interneten szabadon megtekint-
hetõ film beharangozó kampánya során
a videóelõzetes 502 ezer nézõhöz jutott
el, míg magát a teljes filmet közel 6500
alkalommal nézték meg. A kapcsolódó
Facebook- és hírlevélkampánnyal közel
750 ezer embert sikerült elérni. Az erdõ-
terület növekedésének témáját dolgozta
fel az Erdõk Hete rendezvénysorozat, és
az õsszel harmadik alkalommal induló
„Fedezd fel az örökséged!” vetélkedõ is.

Fenti kampányok mind az Agrármi-
nisztérium környezeti nevelési támoga-
tásának segítségével valósultak meg
2018-ban, és hoztak a 21. századi kom-
munikációs eszközök használata terén
is látható és maradandó eredményeket.

Az ötödik napirendi pontban Szent-
péteri Sándor ügyvezetõ igazgató a Vi-
dékfejlesztési Program (VP) erdészeti
támogatási jogcímeinek forrásátcsopor-
tosításáról tájékoztatta az elnökséget.
Az Agrárminiszternek írott levél folyo-
mányaként, a VP erdészeti támogatá-
sainak hatékony felhasználásának ér-
dekében 2018. szeptember 10-én a
MEGOSZ képviselõivel egyeztetést
folytatott Egyesületünk. Ennek egyik
hangsúlyos eredménye, hogy a teljes
ágazati forrás 2020-ig (2022) rendelke-
zésre áll, átcsoportosítás nem történt
azt az erdészeti ágazat tudja felhasznál-
ni. Ennek nyomán keresték meg Egye-
sületünket a következõ kérdésben:

Az Erdõsítés támogatása (VP 5-8.1.1-
16) címû pályázati felhívásra (keret-
összeg: 38,84 Mrd Ft) eddig 815 db tá-
mogatási kérelem érkezett be, ebbõl
770 db hagyományos erdõtelepítésre
és 47 db ipari célú faültetvények léte-
sítésére. Mivel a felhívás 2019. június
30-án lezárul, ezért szükség lenne az
Egyesület szakmai véleményére, hogy
a jelenleg felhasználható 19,63 Mrd Ft
forrásra a jelenlegi feltételek alapján
körülbelül mekkora igény várható?  A
magán- és állami tulajdonban lévõ er-
dészetek nagyjából mekkora területû
erdõtelepítést terveznek a jövõben, en-
nek mennyi a várható forrásigénye? 

Ezen felül szükségét látjuk-e további
átcsoportosításoknak, annak érdekében,
hogy a rendelkezésre álló forrásokat a
VP erdészeti jogcímein teljeskörûen fel
tudjuk használni. Szabó Tibor József ré-
gióképviselõ véleménye szerint az ala-
csony forrásfelhasználás oka az elhúzó-
dó, lassú, 1,5 évet is elérõ elbírálás és
kifizetés. Ennek felgyorsításával javítani
lehetne a pályázati hajlandóságon. Mocz
András alelnök tájékoztatta az elnöksé-
get, hogy 2019 tavaszáig a MEGOSZ fel-
méri, hogy a támogatási idõszak végéig
mennyi erdõtelepítést lehet prognoszti-
zálni, amelynek alapját az erdészeti ha-
tóságnak beadott kiviteli tervek jelentik.
Az igények után tesznek javaslatot az át-
csoportosítások mértékére. Szentpéteri
Sándor ügyvezetõ igazgató az átcsopor-
tosításoknál kérte, hogy az állami erdõ-
gazdálkodók számára is lehetõvé kell
tenni a forrásokhoz való hozzájutást.

27./2018. (11. 23.) elnökségi
határozat: Az elnökség megis-
merte a VP erdészeti jogcímeinek
eddigi felhasználását és az átcso-
portosítás érdekében további adat-
egyeztetést tart szükségesnek a
2019. március 31-i határidõre tör-
ténõ javaslatok átadásához. Fele-
lõs Mocz András alelnök és Szent-
péteri Sándor ügyvezetõ igazgató,
határidõ 2019. január 31.

A szavazáson jelen van 10 fõ
elnökségi tag. Szavazatok: 10
igen, 0 tartózkodás, 0 nem.

A hatodik napirendi pontban Szent-
péteri Sándor ügyvezetõ igazgató a
2018. évi országos választások helyze-
tét ismertette. Az Egyesület helyi cso-
portjaiban és a szakosztályokban a vá-
lasztásokat 2018. szeptember 28-ig
kellett megtartani. Határidõre a 38 helyi
csoportból 34 esetében megtörténtek a
választások. 4 helyi csoportnál – Bajai,
Pest megyei Magánerdõ gazdálkodási,
Sopron Hallgatói, Zalaegerszegi – hatá-
rozatképtelenség miatt nem történt meg
a tisztújítás, itt egy év múlva lehet újból
választást tartani. A szakosztályok ese-
tében rosszabb az arány, mivel a 21 szak-
osztályból 5-nél volt határozatképtelen-
ség, ezek a következõk: Erdészeti Erdei
Iskola, Erdõfeltárási, Erdõvédelmi, Ma-
gánerdõ-gazdálkodási és a Megújuló
energia Szakosztályok. Az eljárásrend a
helyi csoportokhoz hasonló. A jelölések
az országos tisztségekre megtörténtek,
az elnöki tisztségre 4 jelölés érkezett,
amelyet 3 jelölt nem vállalt. A régiókép-
viselõk esetében a Közép-Magyarorszá-

gi Régió esetében 3 jelölés történt, 2 je-
lölt nem vállalta, a Nyugat-Dunántúli és
az Észak-Alföldi Régiónál két jelöltre ér-
kezett javaslat, mindkettõ vállalta, a töb-
bi régió esetében 1-1 jelöltre érkezett ja-
vaslat, mindenki vállalta. Az EB
elnökére egy jelölés van, vállalta, míg a
tagokra 12 jelölés érkezett, amelyet 6 je-
lölt nem vállalt. A jelöltek bemutatko-
zása a honlapon elérhetõ, az országos
választásra a 2018. november 28-i Ün-
nepi Tisztújító Küldöttgyûlés keretében
kerül sor, ahol a választások lebonyolí-
tást az OVB végzi.

A hetedik egyebek napirendi pontban
Zambó Péter Elnök tájékoztatta az elnök-
séget a 2019. február 9-i Erdészbál elõké-
születeirõl, a kiemelt meghívottakról. Dr.
Rakonczay Zoltán egykori alelnökünk
nekrológjának megírására Nagy László
fõszerkesztõt kéri fel, hogy a következõ
lapszámban megjelenhessen. Szentpéteri
Sándor ügyvezetõ igazgató tájékoztatta az
elnökséget a könyvkiadás helyzetérõl.
A Magyar Erdõgazdálkodás Képes Törté-
nete III. kötete elkészült a Küldöttgyûlé-
sen már megvásárolható. Az Almanach
II. kötetének és a Gyökerek és lombok XII.
kötetének megjelenése 2019. elsõ félévé-
ben várható. Nagy László fõszerkesztõ a
trianoni megemlékezés keretében meg-
jelentetni kívánt könyv szerkesztésébe
bevont történészekkel történt egyeztetés-
rõl számolt be. Az elnökség támogatta a
megbízási szerzõdés keretében történõ
munkák elkezdését. Andrésiné Ambrus
Ildikó alelnök tájékoztatta az elnökséget,
hogy a megalakult ágazati készségtanács-
ba az oktatás képviselõjeként bekerült.
A középfokú erdészképzést integrálni
akarták a mezõgazdasági képzésbe, de a
sikeres érdekérvényesítésnek köszönhe-
tõen maradt külön struktúrában. Mocz
András alelnök és dr. Oroszi Sándor a
Szerkesztõbizottság elnöke bejelentette,
hogy a következõ elnökségben már nem
tud feladatot vállalni. Megköszönte az el-
nökségnek a közös munkát és jó mun-
kát és sok sikert kívánt a 2019-tõl hiva-
talba lépõknek.

Az ülés végén Zambó Péter elnök
megköszönte az elnökség munkáját és
az elnökségi ülést bezárta.

kmf.
Zambó Péter

elnök
Szentpéteri Sándor

jegyzõkönyvvezetõ 
Hitelesítõk:  

Köveskuti Zoltán
régióképviselõ 

Szabó Tibor József
régióképviselõ  
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